

Simply submit the completed application form together with the membership fee to us either by post, fax or in person. Your membership card will be sent out by post within 20 working days upon receiving the form and payment.
請把填妥的入會表格連同會費郵寄、傳真、或於辦公時間內交回香港設計中心。我們將於收到表格及會費後20個工作天內，郵寄會員證予閣下。

Cheque 支票 (applicable for local members ONLY 只適用於本地會員)

Please return us the completed application form together with a crossed cheque to our centre. The cheque should be made payable to "Hong Kong Design Centre Ltd." Please state "Application for Friends of HKDC" on the envelope.

請填妥申請表格，並附上劃線支票，郵寄至本中心，支票或匯票的收款人署名為「香港設計中心有限公司」。信封面請註明「申請香港設計中心之友」。

ATM transfer 自動櫃員機轉賬 (applicable for local members ONLY 只適用於本地會員)

Please return us the completed application form together with a copy of bank-in slip / receipt by post, email or fax. Please state "Application for Friends of HKDC" on the subject.

請填妥申請表格，並附上入數紙或收據之副本，郵寄、電郵或傳真至本中心，抬頭請註明「申請香港設計中心之友」。

Bank Name 銀行名稱：Wing Lung Bank Limited 永隆銀行有限公司

Company Name 公司名稱：Hong Kong Design Centre Limited 香港設計中心有限公司

Account No 戶口號碼：020-624-120-0161-6

Remittance from Mainland or Overseas 內地及海外匯款 (applicable for overseas members ONLY 只適用於海外會員)

Please return us the completed application form together with a copy of remittance receipt by post, email or fax. Please state "Application for Friends of HKDC" on the subject. Applicant shall be responsible for the handling charge HK\$ 250.

請填妥申請表格，並附上匯款收據之副本，郵寄、電郵或傳真至本中心，抬頭請註明「申請香港設計中心之友」。申請人需要負責支付港幣\$250之手續費。

Bank Name 銀行名稱：Wing Lung Bank Limited 永隆銀行有限公司

Bank Address 銀行地址：Johnston Road Branch, 118 Johnston Road, HK 香港莊士敦道 118 號
SWIFT Code 國際匯款代號：WUBAHKHH

Company Name 公司名稱：Hong Kong Design Centre Limited 香港設計中心有限公司

Account No 賬戶號碼：020-624-120-0161-6

Enquiries 查詢

HONG KONG DESIGN CENTRE 香港設計中心

Postal Address 郵寄地址：Unit 602, 6/F, Mill 5, The Mills,

45 Pak Tin Par Street, Tsuen Wan, Hong Kong

香港荃灣白田壩街 45 號南豐紗廠五廠六樓 602 室

Email 電郵：friends@hkdesigncentre.org

Tel 電話：+852 2522 8688 Fax 傳真：+852 2892 2621

By signing this application form, I confirm that I have read and understood the terms and conditions of Friends of HKDC membership programme available at its official website.

本人簽署此申請表以確認本人已細閱及明白刊登在香港設計中心之友網頁的條款及細則和其他內容。
www.hkdesigncentre.org/en/about/support-us/

Private Policy statement

In compliance with the Personal Data (Privacy) (Amendment) Ordinance 2012, I herewith **give / do not give** my consent to Hong Kong Design Centre to use my personal data for its future direct marketing and promotional purposes. [delete where inappropriate]

Note: All personal data obtained are kept in strict confidence.

為符合《2012年個人資料(私隱)(修訂)條例》相關規定，本人在此表明 **同意 / 不同意** 香港設計中心將本人個人資料用作其宣傳及市場推廣用途。(請刪除不適用處)。

註：所有取得之個人資料均絕對保密。

Signature of Applicant 申請人簽署

Date 日期

Office Use Only

Membership Number:

Handled by:

Application date: